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Nieuwsbrief 31 augustus 2024 
PvdA Zuid-Kennemerland 

 

Idealen verwezenlijken 
Aan het eind van dit jaar wordt in onze gemeenten door de leden een belangrijke beslissing 
genomen: of we samen met GroenLinks een gezamenlijke lijst gaan vormen voor de ge-
meenteraadsverkiezingen van 2026. In de afgelopen maanden zijn ledengespekken geweest 
en is een enquête gehouden onder de Haarlemse leden. De fracties van GroenLinks en de 
PvdA in Haarlem hebben zich ook uitgesproken. In het Haarlems Dagblad hebben ze aange-
geven dat zij voorlopig nog afzonderlijk willen blijven opereren. Maar…uiteindelijk beslissen 
de leden, in december. 
 
Normaal gesproken zouden we jullie in deze nieuwsbrief de resultaten presenteren van de 
enquête over de samenwerking met GroenLinks in Haarlem. Helaas heeft GroenLinks Haar-
lem hun enquête nog niet naar hun leden verzonden. We willen voorkomen dat de uitkom-
sten van onze enquête het stemgedrag van de leden van GroenLinks Haarlem beïnvloeden. 
Zodra GroenLinks de resultaten van hun enquête bekendmaakt, zullen wij onze resultaten 
met jullie delen. De volgende stappen zijjn vervolgens een ledengesprek samen met Groen-
Links en de beslutvorming in december. 

Een sterk aspect van de samenwerking tussen GroenLinks en de PvdA, dat vaak onderbe-
licht blijft maar essentieel is voor ons succes, is het belang van een solide vereniging. Het is 
niet voldoende om alleen idealen te hebben; een krachtige organisatie die deze idealen ef-
fectief kan overbrengen en "verkopen" aan het publiek is net zo cruciaal. 

Online communicatie 

Helaas heeft de landelijke PvdA in de afgelopen jaren te maken gehad met aanzienlijke be-
zuinigingen, veroorzaakt door tegenvallende verkiezingsresultaten en een dalend aantal le-
den. Deze financiële tegenslagen hebben de organisatie van de landelijke PvdA verzwakt. 
Zo hebben we bijvoorbeeld de online slag verloren van andere politieke partijen. Het zou een 
mooie stap zijn als de landelijke organisatie de lokale fracties meer gaat ondersteunen bij 
hun online communicatie. 

Dankzij de samenwerking op zowel landelijk als Europees niveau merken we dat er weer 
nieuwe energie in de verenging stroomt. We hebben bovendien een flink aantal nieuwe le-
den verwelkomd, wat ons niet alleen versterkt, maar ons ook de middelen geeft om de uitda-
gingen op het gebied van online communicatie aan te gaan. Dit is een belangrijke stap in het 
verwezenlijken van onze idealen. 
 
Daan Keiner 
(interim-)voorzitter afdeling Zuid-Kennemerland 
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Ledengesprek in Bloemendaal, Heemstede en Zand-
voort over de samenwerking 
 
 
 
 
 
 
Op 11 Juli jl. waren 10 PvdA- en 11 GroenLinks-leden uit de gemeenten Bloemendaal, 
Heemstede en Zandvoort geanimeerd en zinvol met elkaar in gesprek over samenwer-
king in hun gemeenten  
Dit gesprek vond plaats vooruitlopend op de besluitvorming over de samenwerking in leden-
vergaderingen eind dit jaar.  
Voorafgaand aan de (brainstormachtige) discussie werd een voorlopige meningspeiling ge-
presenteerd. Uit die peiling (met matige response) bleek dat een ruime meerderheid van de 
respondenten nauwere samenwerking wil zien en de helft de  raadsverkiezingen 2026 in wil 
met één lijst. Hoewel duidelijk is dat de naam GroenLinks-PvdA al goed bekend is bij de kie-
zers, werden diverse ‘hobbels’ voor nauwere samenwerking genoemd.  
Als mogelijke voordelen van nauwere samenwerking of 1 lijst worden genoemd: 

- Werving voor goede raads- en wethouderskandidaten wordt wat gemakkelijker. 
- Grotere kans op een (goede) wethouder (met stevige portefeuille). Deelname aan col-
lege hangt verder trouwens erg af van opgebouwde relatie met mogelijke college-partner-
partijen en van het elkaar wel of niet vasthouden tijdens coalitieonderhandelingen.  

Wat in ieder geval telt is het aantal raadszetels. Het electoraal effect van één lijst is per saldo 
waarschijnlijk positief. Logisch in het licht van de huidige landelijke samenwerking. ‘Samen-
werken’ is sowieso goed (en te veel partijen niet) en het kan ook kiezers trekken buiten de 
traditionele achterban [afhankelijk van kandidaten en programma’s]. Overigens lijkt samen-
werking ook goed voor de ledengroei: per saldo stijgt is het aantal leden PvdA en Groen-
Links in onze regio dit jaar aanzienlijk.  
Aan de andere kan zijn er ook afhakers denkbaar. Zowel bij PvdA als bij GL zijn door de lan-
delijke samenwerking  vooral ‘rode’ kiezers verloren gegaan. Accent ligt op groene punten, 
dat kan en moet anders!  
Om de 1-lijst optie een kans te geven, vindt men het volgende in elk geval belangrijk: 

1. De fracties werken (nog) beter samen. Kiezers letten niet alleen op het landelijk beeld 
van programma en personen, maar ook naar het lokale beeld incl. de lokale presta-
ties, waarbij zeker extra aandacht past voor  de ‘rode’ punten; 

2. De besturen zorgen ervoor dat er z.s.m. gezamenlijke speerpunten voor een verkie-
zingsprogramma 2026-2030, 1 lijst 2026 komen;    

3. De besturen zorgen voor een goede voorbereiding van de besluitvorming eind 2024 
(fysieke ALV’s per partij), met een duidelijke omschrijving van een paar  varianten 
voor de ALV’s eind 2024. Daarvóór kan/zal voldoende gelegenheid worden geboden 
tot kennismaking PvdA- met GL leden v.v.   
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EVEN BIJPRATEN 
\    Bloemendaal              Haarlem 
 
 
 
https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1 
 
 
 
 
 

     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

    
 
 
  
  

Hospice 
Tegen het plan tot realisatie van een Hospice 
aan de Midden Duin en Daalseweg in Bloe-
mendaal hebben omwonenden bezwaren ge-
maakt. De eigenaar, de erven van  vastgoed-
ondernemer Theo Eichholtz, had het perceel 
voor 20 jaar ter beschikbaar gesteld aan de 
stichting Hospice Haarlem en omstreken. Na 
deze bezwarenat heeft Hospice Haarlem be-
sloten af te zien van het plan. Na terechte op-
winding hierover door andere inwoners, raad-
sleden gevolgd door uitingen in de pers, heeft 
het college nu een statement afgegeven 
waarin zij aangeeft dat zij haar medewerking 
wil verlenen aan het initiatief voor een hos-
pice, gelet op het maatschappelijk belang en 
zal zij in gesprek gaan met betrokkenen om 
te kijken of er tot voldoende draagvlak kan 
worden gekomen. De PvdA fractie vraagt zich 
zo langzamerhand af met welk recht omwo-
nenden dergelijke initiatieven torpederen. Het 
is in elk geval weer Bloemendaal op z’n 
smalst, waarbij mensen die alles hebben den-
ken de wereld naar hun hand te zetten. 
Camping Vogelenzang 
Verder zijn er ontwikkelingen rondom Cam-
ping Vogelenzang. Een mooi voorbeeld van 
hoe het grootkapitaal zich verrijkt ten koste 
van low-cost kampeerders. Marinaparken 
heeft de camping opgekocht en wil de huidige 
kampeerders weg hebben om daar bunga-
lows van een half miljoen per stuk te kunnen 
bouwen. Dus daar waar je nabij NNN gebied 
geen reguliere woningen mag bouwen, zetten 
deze mensen 350 bungalows neer. Dit gaat 
ook nog eens op een hele vervelende wijze, 
waarbij pesterij niet geschuwd wordt. 
Gelukkig hebben na flink aandringen door de 
raad, zeker ook van PvdA en GroenLinks 
zijde, gemeente en provincie na nadere stu-
die geconstateerd dat het bestemmingsplan 
(omgevingsplan) niet meer dan 1600 m2 be-
bouwd oppervlak toestaat. En dat is er al dus 
dat laat geen ruimte toe voor bungalows. Ma-
rinaparken had daartoe vergunning moeten 
aanvragen. Dat hebben ze niet gedaan dus 
nu gaat de gemeente handhaven. Dat gaat 
nog wel spannend worden. 
 
Harold Koster, fractievoorzitter PvdA 
 
 

Kadernota 
In juli werd in de Haarlemse gemeenteraad de 
kadernota besproken. Daarin werden de priori-
teiten besproken voor het komende jaar.  
 
We zetten ons in voor een sterk en sociaal 
Haarlem, waar we samen bouwen aan een be-
tere toekomst. Terwijl het kabinet de samenle-
ving steentje voor steentje afbreekt, kiest Haar-
lem voor investeren in betaalbare woningen, 
duurzame initiatieven, en sociale voorzienin-
gen. Met gezonde financiën en gerichte inves-
teringen in de wijk, zorg en cultuur, blijven wij 
bouwen aan een stad waar iedereen meetelt. 
Samen laten we zien dat het anders kan: een 
politiek van opbouw, niet van afbraak. Onze 
hele bijdrage is hier te lezen. 
 
As van Oost 
Voor het reces hebben we het initiatiefvoorstel 
"De Nieuwe As van Oost" gelanceerd, gericht 
op het toevoegen van 1.250 betaalbare wonin-
gen in Haarlem Oost en Schalkwijk. Het plan 
voorziet in 40% sociale huur en 60% midden-
huur, met voorrang voor lokale bewoners. 
Daarnaast worden er nieuwe voorzieningen, 
zoals kinderopvang en sport, ontwikkeld in sa-
menwerking met de buurt. Dit voorstel versterkt 
de sociale cohesie en biedt nieuwe kansen 
voor betaalbaar wonen. Lees hier het voorstel.  
 
Leegstand 
Sinds 2022 heeft Haarlem een leegstandveror-
dening om langdurige leegstand van panden in 
de binnenstad aan te pakken. Dat kwam tot 
stand na een initatiefvoorstel van de PvdA sa-
men met zeven andere partijen. Hoewel de im-
plementatie tijd kostte, heeft de gemeente sinds 
september 2023 eerste successen geboekt: 
acht panden zijn weer in gebruik na handha-
ving. Er zijn ook 25 waarschuwingsbrieven ver-
stuurd. De aanpak wordt verder geoptimali-
seerd, maar er blijft nog veel werk te doen, met 
zo'n 400 panden die nog onderzocht moeten 
worden. Een evaluatie van de verordening volgt 
na de zomer. 
 
Maarten Wiedemeijer, fractievoorzitter PvdA 

https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/kadernota-2025/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/pvda-haarlem-presenteert-initiatiefvoorstel-de-nieuwe-as-van-oost/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/14122/
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    Heemstede                           Zandvoort 
 
 
 
  

Opvanglocatie AMV  
Onlangs is de eerste opvanglocatie in 
Heemstede geopend voor AMV'ers (alleen-
staande minderjarige vluchtelingen). Het 
verbouwde huis aan de Heemsteedse Dreef 
is een fijne plek geworden met mooie slaap-
kamers, een grote keuken en een gezellige 
woonkamer. Ook was er veel belangstelling 
vanuit de inwoners op de inloopavond, 
waarbij ook wethouder Meerhoff (PvdA) 
aanwezig was. Er ontstaan ook nieuwe  ini-
tiatieven, zoals het aanbieden van een 
mooie eettafel. De eerste bewoner van het 
huis is inmiddels gearriveerd, er is ruimte 
voor 16 jongeren. Wil je ook iets beteke-
nen? Meld je alvast aan als vrijwilliger.  
 
Op stap met de burgemeester  
Op vrijdag 20 september zullen de nieuwe 
burgemeester Falgun Binnendijk en PvdA 
gemeenteraadslid Celmo Vidal Queta een 
bezoek brengen aan verschillende wijken in 
Heemstede, zoals de Glip en Provincienwijk. 
Tijdens het bezoek zullen zij met inwoners 
in gesprek gaan over onderwerpen als leef-
baarheid in de wijk, zorgen die er leven en 
de toekomst van jongeren. Wil je ook mee-
praten? Stuur een email naar c.vidal-
queta@heemstede.nl.  
 
Romee Pameijer, fractievoorzitter PvdA 
Celmo Vidal Queta, gemeenteraadslid 
PvdA  
 
 
 
 
 
 
 

Nog met reces 

https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=78ppLVufYkSXi4uMOBeUzkk0riRXiCFJu0Kl523htAZUREJXT1YzNTIxUTJMSDNaOURMVzVGVDVJMy4u
mailto:c.vidalqueta@heemstede.nl
mailto:c.vidalqueta@heemstede.nl
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Agenda 
 
Dit najaar organiseren we in Haarlem samen met GroenLinks allerlei activiteiten voor de per-
manente campagne. We laten ons zien op allerlei plekken in Haarlem en sluiten aan bij 
maatschappelijke initiatieven. In september staan er al drie activiteiten op het programma! 
 
Kennemer Cleanup Day 
Datum: 20 september 
Tijd: 14:00 tot 17:00 uur 
Locatie: Nog te bepalen 
 
Op vrijdag 20 september is de eerste activiteit. We helpen dan mee met de Kennemer 
Cleanup Day! De Kennemer Cleanup Day wordt georganiseerd in het kader van de World 
Cleanup Day. Wereldwijd doen meer dan 20 miljoen mensen mee in meer dan 190 landen. 
In Kennemerland worden verschillende acties georganiseerd waarbij we kunnen aansluiten. 
Dit voorjaar sloten we al aan bij een schoonmaakactie in het Molenplaspark en dat was heel 
leuk en nuttig. Ga je (misschien) mee? Leuk! Stuur een mailtje naar dheinis.pvda@haar-
lem.nl. Dan houden we je op de hoogte. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.vwc-buuv.nl/kennemer-clean-up-day
mailto:dheinis.pvda@haarlem.nl
mailto:dheinis.pvda@haarlem.nl
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Training Deep Canvassing 
Datum: 25 september 
Tijd: 17:45 tot 21:00 uur 
Locatie: Restaurant Turquoise, Beatrixplein 51-53 
 
In een aantal steden en dorpen van Nederland zijn ze al actief: de Deep Canvassers. Ze 
gaan huis-aan-huis om met mensen in gesprek te gaan. De beweging komt voort uit grote 
bezorgdheid over het politieke klimaat en de polarisatie in Nederland. Deep Canvassers heb-
ben zelf  een duidelijk standpunt. Ze melden dat ook in de gesprekken. Maar Deep Canvas-
sers willen ook luisteren, vragen stellen, persoonlijke ervaringen opdiepen en uitwisselen. In 
Haarlem is een klein groepje alvast begonnen. Maar hoe meer canvassers, hoe beter. Men-
sen uit Haarlem en omstreken die belangstelling hebben, hoe vrijblijvend ook, zijn van harte 
welkom in een introductietraining op 25 september. Het thema dat tijdens de training centraal 
zal staan is migratie. Wil je meer weten? Neem dan contact op met Wera de Lange +31 6 
10260387. Je kunt je hier aanmelden voor de training. 
 

• Meer informatie over deep canvassing vind je ook op https://deepcanvassing.nl/ 
• Podcast De Linkse Revolte maakte eerder dit jaar een aflevering over Deep Canvas-

sing die je hier kunt terugluisteren. 
 

 
 
Politiek Café over Onderwijskansen 
Datum: 27 september 
Tijd: 17:00 tot 19:00 uur 
Locatie: Het Badhuis, Leidseplein 49 
 
Met raadsleden Palwasha Hamzad (GroenLinks) en Erica Bastiaans (PvdA) gaan we in ge-
sprek over onderwijskansen in Haarlem. We brengen meerdere actuele onderwerpen ter 
spraken: van gratis schoolontbijt tot de verrijkte schooldag en het lerarentekort. Praat mee. 
Aanmelden wordt op prijs gesteld. Stuur een mailtje naar dheinis.pvda@haarlem.nl. 
 
 
Op de hoogte blijven via Whatsapp? 
Campagnenieuws van GroenLinks en PvdA in Haarlem: Community Sa-
men Sterker 
 

 

 

 

https://deepcanvassing.nl/forms/3oeWbiWar2zw0LMg1T7ibT/25-september-haarlem-gesprekstraining-migratie
https://deepcanvassing.nl/
https://open.spotify.com/episode/6EfKhRjbdRvh4eI3lth8TO
mailto:dheinis.pvda@haarlem.nl
https://chat.whatsapp.com/BQjVQnmEXKr1yF7F5iqJAb
https://chat.whatsapp.com/BQjVQnmEXKr1yF7F5iqJAb
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Overige informatie 

 
 
Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
25e van de maand aan bij aartlouwrier@outlook.com. Op onze website vind je informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen en de activiteiten!  
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te ma-
ken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. promotieactivitei-
ten Zuid-Kennemerland. Donaties kun je eenvoudig overmaken via deze link. Het bedrag 
staat op €10, maar dat kun je zelf uiteraard aanpassen. 

mailto:aartlouwrier@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g

